

四川成飞集成科技股份有限公司

【2020】半年度报告摘要

Table with financial data for Chengfei Integrated Technology Co., Ltd. 2020 H1. Includes items like 营业收入, 净利润, 总资产, etc.

Table with shareholder information for Chengfei Integrated Technology Co., Ltd. 2020 H1. Includes columns for 股东姓名, 持股比例, 持股数量, etc.

Textual summary of the 2020 H1 financial report for Chengfei Integrated Technology Co., Ltd., including management discussion and key performance indicators.

四川成飞集成科技股份有限公司第七届董事会第四次决议公告. Board meeting resolution regarding financial matters.

四川成飞集成科技股份有限公司第七届监事会第二次会议决议公告. Supervisory board meeting resolution regarding financial matters.

厦门金龙汽车集团股份有限公司

【2020】半年度报告摘要

Table with financial data for Xiamen Jinlong Automotive Group Co., Ltd. 2020 H1. Includes items like 营业收入, 净利润, 总资产, etc.

Table with shareholder information for Xiamen Jinlong Automotive Group Co., Ltd. 2020 H1. Includes columns for 股东姓名, 持股比例, 持股数量, etc.

Textual summary of the 2020 H1 financial report for Xiamen Jinlong Automotive Group Co., Ltd., including management discussion and key performance indicators.

四川成飞集成科技股份有限公司

【2020】半年度报告摘要

Table with financial data for Chengfei Integrated Technology Co., Ltd. 2020 H1. Includes items like 营业收入, 净利润, 总资产, etc.

厦门金龙汽车集团股份有限公司第九届董事会第二十八次会议决议公告

Board meeting resolution regarding financial matters for Xiamen Jinlong Automotive Group Co., Ltd.

厦门金龙汽车集团股份有限公司第九届监事会第二十次会议决议公告

Supervisory board meeting resolution regarding financial matters for Xiamen Jinlong Automotive Group Co., Ltd.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司第九届监事会第二十次会议决议公告

Supervisory board meeting resolution regarding financial matters for Xiamen Jinlong Automotive Group Co., Ltd.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.

厦门金龙汽车集团股份有限公司关于2020年4-6月份委托理财情况的公告

Announcement regarding the company's entrusted financial management activities for Q2 2020.